
Motion till PRO Distriktet i Stockholms årsmöte 2022 

FÖRENINGSLOKALER 

Det byggs lägenheter i Stockholmstrakten så det knakar. Ändå är kön för att få tillgång till en 

bostad i Stockholmsområdet hopplöst lång. Än värre är det med tillgång till föreningslokaler. 

I de bostadsprojekt som planeras finns inga föreningslokaler inritade. De glöms bort.  

Många PRO-föreningar har inga lokaler att driva sin verksamhet i. De politiker som nu styr 

Stockholm, minskar på budgeten för lokaler så nämnder och stadsdelar måste säga upp sina 

avtal med fastighetsägarna för att kunna hålla budgeten för lokalkostnader. Många av dessa 

lokaler har olika kommunala verksamheter nyttjat och även PRO-föreningar har haft tillgång 

till lokalerna på vissa tider. Den möjligheten försvinner när nämnder och stadsdelar inte 

längre hyr dessa lokaler. PRO-föreningarna blir ställda på gatan. Och ändå påstår politiker att 

föreningslivet är mycket viktigt att värna om.  

Stockholm driver nu ett projekt som heter ”En äldrevänlig stad”. En stad som inte har några 

lokaler för pensionärsföreningar är inte en äldrevänlig stad.  

PRO-sexan i Stockholm som består av PRO-föreningarna Liljeholmen, Fruängen-Västertorp, 

Kransen-Åsen, Solberga-Brännkyrka, Älvsjö-Herrängen och Hägersten föreslår att 

PRO-distriktet Stockholms årsmöte 2022 beslutar 

. att kräva att politiker tar ansvar för projektet ”En äldrevänlig stad” 

. att driva frågan om att politiker ska bevaka att föreningslokaler ritas in på lämpligt sätt och 

där de behövs i nya byggprojekt  

. att ställa krav på politiker att öka budgeten för de kommunala lokaler som finns och som 

PRO-föreningar kan ha tillgång till 

. att ställa krav på att bidragen till PRO-föreningarna även omfattar lokalkostnader så att 

föreningarna har råd att hyra de lokaler som finns men som har alltför hög hyra.  
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